
Beste Burgemeester en gemeenteraad, 

Ik ben Dries een jongen die woont in oud Rijswijk 
Ik zou graag een skatepark in onze buurt willen, 
want ik als 11 jarige jongen verveel me en er is niks 
te doen in de omgeving wat leuk is, ik hou van buiten 
zijn en ben graag met mijn stuntstep op pad. 

Voor jonge kinderen is er veel maar voor mijn 
leeftij d niet. 

Ik moet dan naar de binkhorst of delft en ben dan 
afhankelijk van me ouders wat soms lastig is. 

Daarom is mijn wens dat er iets komt waar ik met 
et> o oc vi) l@u«l ,acle» 

leeftijd genoten@en skatebaán zou bv gaaf zijn waar 
t nu de Bomansschool stond. bjvorle@ld 

Ik zou graag net zo'n gave baan willen als op de 
binkhorst of delft waar je echt goed kan 
stuntsteppen. 

Vroeger vond ik dit al leuk en tot aan de dag van 
vandaag mis ik hem nog steeds. 
Ik wil u vragen of deze graag terugkomt. Zou u daar 
over willen nadenken? Ik zou graag van u horen. 

Bedankt Dries 


